Když někde něco je, používáme vazbu THERE IS v jednotném čísle a THERE ARE v množném čísle.
Otázka v jednotném čísle: IS THERE A ….?
Odpověď: Yes, THERE IS. No, THERE ISN´T.

Otázka v množném čísle: ARE THERE…..?
Odpověď: Yes, THERE ARE. No, THERE AREN´T.
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